

350/8/1/9/8

ا ماذ 26/جمادي الآخرة/1439

تعميــم Circular رقم (3<sup>2</sup>) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحيةطيبة وبعد،

Good Greetings,

By virtue to the provisions of Article (5/B) of the "Procedures bases regarding listed companies which have accumulated losses amounted to 50% or more of its capital for the year 2014"; the shares of THE JORDAN CEMENT FACTORIES (JOCM) Company will be suspended from trading for one trading session as of Wednesday, 14/3/2018, due to its accumulated losses which exceeds 75% of its capital according to its latest audited annual financial statements. Trading on the company's shares shall be resumed regularly as of Thursday 15/3/2018.

With All Respect

The CEO

Nader Azar

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- THE JORDAN CEMENT FACTORIES Company

استناداً لأحكام المادة (5/ب) من "أسس الإجراءات بحق الشركات المدرجة في السوق التي تبلغ خسائرها المتراكمة 50% فأكثر من رأسمالها لسنة 2014"، ونظراً لأن الخسائر المتراكمة لشركة مصانع الاسمنت الأردنية (JOCM) قد تجاوزت 75% من رأسمالها وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة للشركة بتاريخ 2017/12/31.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إلها أعلاه لمدة جلسة تداول، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2018/3/14، على أن يعود التداول بأسهمها اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق .2018/3/15

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

نـــادر عـــازر المدير التنفيذي

نسخة: - هيئة الأوراق المالية - مركز ايداع الأوراق المالية - شركة مصانع الاسمنت الأردنية